

MSEC အရောင်းအဝယ်သဘောတူညီချက်
(မြန်မာနိုင်ငံသားများအတွက်သာ)

(က)အထွေထွေဖော်ပြချက်
ရည်ရွယ်ချက်

ဤသဘောတူညီချက်သည် မြန်မာငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ လဲလှယ်ရောင်းဝယ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက် Myanmar Securities Exchange Centre Co., Ltd (နောင်တွင် 'MSEC' ဟုသုံးစွဲမည်) နှင့် လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူကြားရှိ အခွင့်အရေးနှင့် တာဝန်ဝတ္တရား တို့အား ရှင်းလင်း ဖော်ပြနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

လျှောက်လွှာတင်ခြင်း

- ၁။ ငွေချေးသက်သေခံ လက်မှတ်စာရင်းအား ဖွင့်လှစ်လိုပါက MSEC တွင် ရှိသော ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ် စာရင်းပိုင်ရှင်၏အမည်ဖြင့် ဘဏ်ငွေစာရင်းအားဖွင့်ထားပြီးဖြစ်ရန်လိုအပ်ပါသည်။
- ၂။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူသည် MSEC မှ ချမှတ်ထားသော ပုံစံဖြင့် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ် စာရင်းအား ဖွင့်လှစ်လျှောက်ထားနိုင်ပြီး MSEC မှ လျှောက်လွှာအား စိစစ်ခွင့်ပြုပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
- ၃။ MSEC မှ သဘောတူ ခွင့်ပြုသည်မှအပ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ တစ်ဦးလျှင် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်စာရင်း တစ်ခုသာ ဖွင့်ခွင့်ရှိပါသည်။

လျှောက်လွှာပါအကြောင်းအရာပြောင်းလဲခြင်း

MSEC သို့ တင်ပြထားသောလျှောက်လွှာတွင် ပါဝင်သည့်အကြောင်းအရာများတွင် ပြောင်းလဲမှုရှိပါက လုပ်ငန်း ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူသည် MSEC သို့ ချက်ချင်းအကြောင်းကြားရပါမည်။

ကြိုတင်အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း

- အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်ဆက်သွယ်ပါက MSEC မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။
- ၁။ လျှောက်လွှာပါ အကြောင်းအရာ ပြောင်းလဲခြင်းကို MSEC သို့ အသိပေးရန်ပျက်ကွက်သောကြောင့်ဖြစ်ပေါ်လာသောအကျိုးဆက်များ
- ၂။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ၊ နိုင်ငံရေးအပြောင်းအလဲ၊ ဆူပူအုံကြွမှုများကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ဆုံးရှုံးမှုများ နှင့် မျှော်မှန်း မထားနိုင်သော အဖြစ်အပျက်များဖြစ်ပေါ်လာသောအကျိုးဆက်များ
- ၃။ ကွန်ပျူတာစနစ်၊ ဆက်သွယ်ရေး လမ်းကြောင်း၊ စက်ပစ္စည်း ချို့ယွင်းမှု၊ လျှပ်စစ်မီးပြတ်တောက်မှု၊ ပူးတွဲလုပ်ကိုင်သူများကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော နှောင့်နှေးမှုများ အစရှိသည့် MSEC ၏ တာဝန်ယူမှုအပိုင်းနှင့် မသက်ဆိုင်သော အကြောင်းအရင်းများမှ ဖြစ်ပေါ်လာသောဆုံးရှုံးမှုများ
- ၄။ MSEC မှ သတ်မှတ်ထားသော လျှောက်လွှာအစရှိသည်တို့တွင် ဖြည့်သွင်းထားသော ထိုးမြဲလက်မှတ် နှင့် အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ချိန်တွင် ဖြည့်သွင်းထားသော ထိုးမြဲလက်မှတ်အား သေချာစွာစစ်ဆေးပြီး ၎င်းတို့နှစ်ခုကြားတွင် ကွဲလွဲမှုမရှိကြောင်း ယူဆပြီး ပြုလုပ်ခဲ့ပြီးသောအရောင်းအဝယ်ဖြစ်ပေါ်လာသောဆုံးရှုံးမှုများ
- ၅။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူသည် MSEC သို့ အကြောင်းကြားခြင်းမရှိဘဲ MSEC ၏ ဘဏ်စာရင်းသို့ ငွေလွှဲပြောင်းခြင်းကြောင့် ၎င်းငွေစာရင်းသို့ ရောက်ရှိလာသောလွှဲငွေ၏ ရင်းမြစ်အား အသိအမှတ် ပြုမှု နှောင့်နှေးခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ဆုံးရှုံးမှု များ။

ရပ်ဆိုင်းထားခြင်း

- ဝန်ဆောင်မှုအသုံးပြုသူ သို့မဟုတ် ၎င်းမှတစ်ဆင့်အွန်လိုင်းဖြင့် အရောင်းအဝယ် ဝန်ဆောင်မှုကို ရယူအသုံးပြုသူ မည်သူမဆို အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ဆောင်မှုများအတွက် အွန်လိုင်းဝန်ဆောင်မှုကို အသုံးပြုခွင့်မရပါ။
- (၁) တည်ဆဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ အစိုးရအမိန့်နှင့် ဒီကရီများ အရ တားမြစ်ထားသည့်လုပ်ဆောင်မှုများ။
- (၂) အခြားသူ တစ်ယောက်၏ အသုံးပြုမှုကို ချိုးဖောက်ခြင်း (သို့) ယုံယွင်းစေခြင်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုခု အွန်လိုင်း အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် စက်ပစ္စည်း၊ သတင်း အချက်အလက်၊ စာရင်း

သို့မဟုတ် ကွန်ပျူတာ ကွန်ရက်တစ်ခုခုကို တရားမဝင်သောနည်းဖြင့် ဝင်ရောက်ရယူအသုံးပြုခြင်း(သို့)နှောင့်ယှက်ခြင်း။
ဤစာပိုဒ်ပါ စည်းကမ်းချက်များကို ဖောက်ဖျက်ပါက အွန်လိုင်း အရောင်းအဝယ် ဝန်ဆောင်မှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို လည်းကောင်း၊ အားလုံးကိုလည်းကောင်း ကြိုတင်အသိပေးခြင်းမပြုဘဲ ရပ်ဆိုင်းခြင်းခံရမည်။

အငြင်းပွားမှုကိုဖြေရှင်းခြင်း

ဤသဘောတူညီချက် နှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက်၍ MSEC နှင့် လုပ်ငန်း ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူတို့အကြားတွင် အငြင်းပွားမှု တစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်ပါက အဆိုပါ အငြင်းပွားမှုကို နှစ်ဘက် ငြိမ်းချမ်းစွာ စေ့စပ် ညှိနှိုင်း ဖျန်ဖြေသော နည်းလမ်းဖြင့် ဦးစွာဖြေရှင်းကြမည်ဟု သဘောတူပါသည်။ အကယ်၍ အငြင်းပွားမှု စတင် ဖြစ်ပေါ်သည့်နေ့မှ ရက်ပေါင်း (၉၀) အတွင်း အထက်ပါ နည်းလမ်းအတိုင်း ဖြေရှင်း၍ မရနိုင်ပါက မြန်မာနိုင်ငံ၏ တည်ဆဲဥပဒေများ နှင့်အညီ စီရင်ပိုင်ခွင့် ရှိသောတရားရုံးတွင် တရားစွဲဆိုခွင့် ရှိပါသည်။

စာချုပ်ရပ်စဲခြင်း

- အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်ဆက်သွယ်ပါက စာချုပ်အားဖျက်သိမ်းပါမည်။
- ၁။ MSEC ဘက်မှ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ သို့ စာချုပ် ရပ်စဲရန် ကမ်းလှမ်းခြင်း
- ၂။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူဘက်မှ MSEC သို့ စာချုပ်ရပ်စဲရန် ကမ်းလှမ်းခြင်း

သဘောတူညီချက်ပြောင်းလဲခြင်း

- ၁။ ယခု သဘောတူညီချက်သည် သက်ဆိုင်ရာဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ အမိန့်ကြော်ငြာစာ၊ အမိန့်ညွှန်ကြားချက် နှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများပေါ် မူတည်၍ MSEC မှ ပြောင်းလဲမှု ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်သည်ဟု ယူဆသည့်အချိန်တွင် အပြောင်းအလဲပြုလုပ်ပါမည်။
- ၂။ သဘောတူညီချက်အား ပြောင်းလဲပြီးသည့်နောက် သတ်မှတ် ထားသော အချိန်အတိုင်းအတာ တစ်ခုအတွင်းတွင် လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ ထံမှ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူသည် အဆိုပါ ပြောင်းလဲမှုအား သဘောတူညီသည်ဟုယူဆပါမည်။

(ခ)ငွေအထုတ်အသွင်းနှင့်အရောင်းအဝယ်အမှာစာ အရောင်းအဝယ်စတင်ခြင်း

MSEC တွင် တပ်ဆင်ထားသော လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ ကိုယ်တိုင်အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်နိုင်သော ကွန်ပျူတာ နှင့် အင်တာနက်မှ အမှာစာသည် စနစ်ထဲသို့ စာရင်းသွင်းထားပြီး ဖြစ်သည့် ခန္ဓာဇီဝဆိုင်ရာ အချက် အလက် နှင့် Login Password သည် အရောင်းအဝယ်လုပ်ချိန်တွင်ရှိသော အချက်အလက် နှင့် ထပ်တူကိုက်ညီမှုရှိမှသာ လျှင် အရောင်းအဝယ်အား စတင်နိုင်ပါမည်။

ငွေအထုတ်အသွင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်

ငွေချေးသက်သေခံ လက်မှတ်စာရင်းမှ ငွေထုတ်ယူမည် ဆိုပါက လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူသည် မိမိ၏ ဘဏ်စာရင်းထဲသို့ ငွေလွှဲပြောင်းပေးရန် MSEC မှ ချမှတ်ထားသော လုပ်ငန်းစဉ် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ အတိုင်း MSEC သို့ ကြိုတင်၍ အကြောင်း ကြားရပါမည်။

အရောင်းအဝယ်အမှာစာ

- ၁။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ MSEC သို့ အဝယ်အမှာစာ တင်နိုင်သောပမာဏသည် MSEC မှ ချမှတ်ထားသောပမာဏ အတွင်းသာ ဖြစ်ရပါမည်။ ၎င်းပမာဏ ကို MSEC မှ ချမှတ်ထားသော နည်းလမ်းအရ သတ်မှတ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ MSEC သို့ အရောင်း အမှာစာ တင်နိုင်သော ပမာဏမှာ လုပ်ငန်းနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူထံမှ MSEC က လက်ခံရရှိထား သော (သို့မဟုတ်) စီမံခန့်ခွဲပေးနေရ သောပမာဏထက် မကျော်လွန်ရပါ။

၃။ ရှယ်ယာဝယ်ယူခွင့်ရရှိသော ပမာဏသည် ရှယ်ယာ ဝယ်ယူရန် လျှောက်ထားသော ပမာဏအား (လုံးဝ) မရရှိခြင်းသော်လည်းကောင်း၊ မိမိ အဆိုပြုထားသော ပမာဏထက်နည်းသော ပမာဏကိုသာ ဝယ်ယူခွင့် ရရှိ ခြင်းသော်လည်းကောင်းဖြစ်နိုင်ပါသည်။

၄။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူမှ လက်ခံရရှိထားသော အမှာစာ အား ကွန်ပျူတာစနစ်ချွတ်ယွင်းမှုကြောင့် စတော့အိတ်ချိန်းသို့ မပေးပို့နိုင်ခဲ့လျှင် MSEC သည် ၎င်းအမှာစာ အား ပယ်ဖျက်နိုင်ပါသည်။

အင်တာနက်မှတစ်ဆင့်အရောင်းအဝယ်ဝန်ဆောင်မှု

၁။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ၏ အင်တာနက်မှ တဆင့် ပြုလုပ်သော အမှာစာများကိုလက်ခံရရှိသောအချိန်ကိုသာအတည်ပြုပါမည်။

၂။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ၏ အသုံးပြုသော ကွန်ပျူတာ နှင့် စမတ်ဖုန်းအမျိုးအစားပေါ် မူတည်၍ အသုံးပြုနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုသည် အကန့်အသတ်ရှိနိုင်ပါသည်။

Loginစီမံခန့်ခွဲမှု

၁။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူသည် စကားဝှက် (Login Password) အား မကြာခဏ ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်းဖြင့် မိမိတို့ ကိုယ်တိုင်စီမံ ခန့်ခွဲ ရပါမည်။

၂။ MSEC ၏ ညွှန်ကြားချက်မပါဘဲ လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ သည် စကားဝှက် (Login Password) ကို လုံခြုံစွာထိန်းသိမ်းခြင်း မရှိ သောကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော အကျိုးဆက်ကို MSEC မှ တာဝန်ယူမည် မဟုတ်ပါ။

(ဂ) ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်နှင့်အစီရင်ခံစာများအား

အီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့်ထားရှိခြင်း

ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်အားအီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့်ထားရှိခြင်း

MSEC သည် အီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့်မှတ်ပုံတင်ထားသော စာရင်းဝင် ကုမ္ပဏီများ၏ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များကိုသာ ဝန်ဆောင်မှုပေး မည် ဖြစ်ပါသည်။

အစီရင်ခံစာများအားအီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့်ဖြန့်ဝေခြင်း

၁။ MSEC မှ ဖြန့်ဝေသော အစီရင်ခံစာများ နှင့် အခြားမှတ်တမ်းများကို အီလက်ထရောနစ် ပုံစံဖြင့် ဖြန့်ဝေမည်ကို လုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက် သူများမှသဘောတူညီသည်ဟုယူဆပါမည်။

၂။ အစီရင်ခံစာ နှင့် အခြားမှတ်တမ်းများကို MSEC တွင်ထားရှိသော လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ ကိုယ်တိုင်အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်နိုင် သောကွန်ပျူတာနှင့်အင်တာနက်မှတစ်ဆင့်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

၃။ အစီရင်ခံစာ နှင့် အခြားမှတ်တမ်းများကို MSEC ၏ သတ်မှတ် ထားသော အချိန်ကာလ အတိုင်းအတာအထိ ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

(ဃ) ပိုင်ဆိုင်မှုများစီမံခန့်ခွဲခြင်း

ငွေကြေးနှင့်ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်

ယခုသဘောတူညီချက်ပေါ် အခြေခံ၍ ဖွင့်လှစ်ထားသော ငွေချေးသက်သေခံ လက်မှတ် စာရင်းတွင် ငွေကြေးနှင့် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များကို စီမံခန့်ခွဲမည် ဖြစ်ပါသည်။

ခွဲခြားစီမံခန့်ခွဲခြင်း

MSEC သည် လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ၏ ပိုင်ဆိုင်မှုများနှင့် MSEC ၏ ပိုင်ဆိုင်မှုများကို ခွဲခြား၍ စီမံခန့်ခွဲပါမည်။

(င) အခြားအကြောင်းအရာများ

ဝန်ဆောင်ခ

၁။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ လက်ခံရရှိသော အမှာစာ သည် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ပါက MSEC မှ ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသော အရောင်း အဝယ် ဝန်ဆောင်ခ ကို လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ ပေးချေရ ပါမည်။

၂။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူသည် အခြားသော ငွေချေးသက်သေခံ

လက်မှတ်ကုမ္ပဏီသို့ လက်ကျန်ရှယ်ယာ စာရင်းအားလွှဲပြောင်း ခြင်းတွင် MSEC မှ ကြိုတင် သတ်မှတ်ထားသော စာရင်းလွှဲပြောင်း ဝန်ဆောင်ခ ကို ပေးချေရပါမည်။

၃။ အစီရင်ခံစာအစရှိသည် စာရွက်စာတမ်း တို့အား ဖြန့်ဝေပေးခြင်း အတွက် လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ မှ MSEC သို့ ကြိုတင် သတ်မှတ်ထား သောဝန်ဆောင်ခကိုပေးချေရပါမည်။

၄။ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်စာရင်းမှ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ ထံသို့ ငွေလွှဲပြောင်းပေးခြင်းအတွက် MSEC မှ ကြိုတင်သတ်မှတ်ထား သော ဝန်ဆောင်ခကို ပေးချေရပါမည်။

ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

၁။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ ပြုလုပ်သည့် မည်သည့်အရောင်း အဝယ်မဆို ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေ နှင့် သက်ဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများက စာဖြင့်ရေးသား၍ဖြစ်စေ၊ နှုတ်မိန့်ဖြင့်ဖြစ်စေ ထုတ်ပြန်သော (သို့) ပြင်ဆင်သော (သို့) ဖြည့်စွက်သော နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ အမိန့်ကြော်ငြာစာများ၊ ညွှန်ကြားချက်များအရ ဆောင်ရွက် ရမည်။

၂။ MSEC သည် လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ ပြုလုပ်သည့် အရောင်းအဝယ်များ နှင့်/သို့မဟုတ် ယင်းနှင့်ဆက်စပ်သောလုပ်ငန်းများ အား စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်း၊ ဆိုင်းငံ့ခြင်း (သို့) ရပ်ဆိုင်းခြင်းကို ငွေကြေး ခဝါချမှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ ကြိုတင်အသိပေးခြင်းမပြုဘဲ ပြုလုပ်နိုင် သည်။

၃။ လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ အောက်ပါအချက်များကို အချိန် တိုင်းလိုက်နာလုပ်ဆောင်ပါမည်ဟုဝန်ခံကတိပြုပါသည်။

(က) လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူအနေဖြင့် ငွေကြေးခဝါချမှု၊ အကြမ်း ဖက်မှုကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု၊ (သို့) ယင်းနှင့်အလားတူအပြုအမူ တို့အား ကျူးလွန်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် မည်သည့်အရောင်းအဝယ်ကိုမဆို ပြုလုပ် ခဲ့ခြင်းမရှိပါ။ပြုလုပ်မည်မဟုတ်ပါ။

(ခ) ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ခြင်း၊ အကြမ်းဖက်မှုကိုငွေကြေးထောက်ပံ့ မှုအား တိုက်ဖျက်ခြင်း တို့နှင့် ပတ်သက်သည့် ပြည့်စုံမှန်ကန်သော သတင်း အချက်အလက်များကို လုပ်ငန်းဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူမှ ပေးပို့ပါမည်။

ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းသို့သတင်းအချက်အလက်ပေးပို့ခြင်း

၁။ MSEC သည် လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူ၏ စာရင်း နှင့် ပတ်သက်သော သတင်းအချက်အလက်များ အား စတော့အိတ်ချိန်း နှင့် ရှယ်ယာထုတ်ဝေသည့် ကုမ္ပဏီအစ ရှိသည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းသို့ ဥပဒေနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအရပေးပို့ပါမည်။

၂။ MSEC သည် လုပ်ငန်းဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူမှ MSEC သို့ ပေးပို့ထားသော ဘဏ်ငွေစာရင်းအား စတော့အိတ်ချိန်းသို့ အကြောင်းကြား ရန် တာဝန်ရှိပါသည်။

အသိပေးကြေငြာမှု၏ အကျိုးသက်ရောက်ခြင်း

MSEC သည် ဝန်ဆောင်မှုအသုံးပြုသူ သိရှိစေရန် လိုအပ် သည့် အချိန်တွင် သတိပေးချက်များ၊ အသိပေး ကြော်ငြာ များကို MSEC ၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် မှတစ်ဆင့် သို့မဟုတ်၊ MSEC Mobile Trading App မှတစ်ဆင့် ဖော်ပြကြေငြာသွားမည်ဖြစ်ပြီး၊ ထိုသို့ကြော်ငြာပြီးသည့်အချိန်တွင် ဝန်ဆောင် မှုအသုံးပြုသူအနေဖြင့် အဆိုပါ သတိပေးချက်များ၊ အသိပေးကြော်ငြာ များကို သိရှိပြီး ဖြစ်သည်ဟု မှတ်ယူရပါမည်။

အမည်
လက်မှတ်